

CONSEIL MUNICIPAL

Compte rendu de l'assemblée spéciale du
1er avril 1912.

Son Honneur le Maire, M. L. A. Lavallée, occupe le fauteuil de la présidence.

Sont présents: MM. les échevins L. A. Lapointe, N. Lapointe, O'Connell, Ward, Robinson, Prud'homme, Boyd, Garceau, Monahan, Clément, Tétreau, Létourneau, Mayrand, Emard, Bastien, Deguire, Turcot, Drummond, Larivière, Morin, Martin, Fraser, Giroux, Stroud, Poissant, Blumenthal, Vandelac, Macdonald, Ménard, Judge et MM. Ainey Dupuis et Lachapelle, Commissaires.

REQUETES, ETC.

1.—De MM. A. Gauthier, pour permission d'installer une forge; J. Laberge pour permission d'installer un élévateur à grain et L. Beaulieu pour permission de construire une manufacture.

2.—De M. Colin Paterson, demandant certaines améliorations sur l'avenue Papineau.

3.—Association Amicale des Artistes Lyriques et Dramatiques de Montréal, demandant d'être constituée en corporation.

4.—Interrogatoires sur Faits et Articles dans une cause portant le No. 2812 c. s. m. dans laquelle Madame A. Guillet est demanderesse et la Cité de Montréal défenderesse.

Sur proposition de M. l'éch. L. A. LAPOINTE, appuyée par M. l'éch. ROBINSON, il est

Résolu: Que le Greffier de la Cité reçoive instruction de répondre comme suit auxdits interrogatoires:—

Au 1er interrogatoire, Oui.

Au 2me interrogatoire, Je l'ignore.

Au 3me interrogatoire, Non.

Au 4me interrogatoire, Non.

Au 5me interrogatoire, Non.

Au 6me interrogatoire, Non.

Au 7me interrogatoire, Non.

Au 8me interrogatoire, Non.

Au 9me interrogatoire, Non.

Au 10me interrogatoire, Je l'ignore.

Au 11me interrogatoire, Non.

Au 12me interrogatoire, Non.

Au 13me interrogatoire, Non.

Au 14me interrogatoire, Non.

Au 15me interrogatoire, Non.

5.—Interrogatoires sur Faits et Articles dans une cause portant le No. 3104 C. S. M., dans laquelle Joseph Greenberg est demandeur et la Ville de Montréal, Défenderesse.

Sur proposition de M. l'éch. L. A. LAPOINTE, appuyée par M. l'éch. ROBINSON, il est

Résolu: Que le Greffier de la Cité reçoive instruction de répondre comme suit auxdits interrogatoires:—

Au 1er interrogatoire, Oui.

Au 2me interrogatoire, La défenderesse l'ignore.

Au 3me interrogatoire, La défenderesse l'ignore.

Au 4me interrogatoire, Oui.

Au 5me interrogatoire, Jugement est intervenu dans la cause portant le No. 1816, mais la défenderesse ignore si le demandeur a eu connaissance ou non desdites causes.

Au 6me interrogatoire, Lesdits brefs n'ont pas été signifiés au demandeur personnellement, ni à sa place d'affaires, mais à l'endroit indiqué par le demandeur lui-même comme étant celui où il tenait sa place d'affaires où il demeurait.

Au 7me interrogatoire, Non.

Au 8me interrogatoire, Non.

Au 9me interrogatoire, La défenderesse ignore si le demandeur avait eu connaissance du jugement en question; elle répond non au reste de cette question.

Au 10me interrogatoire, La défenderesse l'ignore.

Au 11me interrogatoire, La défenderesse l'ignore.

CITY COUNCIL

Report of special meeting held on the 1st April 1912

His Worship the Mayor, Mr. L. A. Lavallée, in the chair. Present: Ald. L. A. Lapointe, N. Lapointe, O'Connell, Ward, Robinson, Prud'homme, Boyd, Garceau, Monahan, Clément, Tétreau, Létourneau, Mayrand, Emard, Bastien, Deguire, Turcot, Drummond, Larivière, Morin, Martin, Fraser, Giroux, Stroud, Poissant, Blumenthal, Vandelac, Macdonald, Ménard, Judge and Messrs. Ainey, Dupuis and Lachapelle, Commissioners.

The minutes of the last meeting were read and confirmed.

RECEIVING PETITIONS, ETC.

1.—From Messrs. A. Gauthier, for leave to erect a forge; J. Laberge, for leave to erect a grain elevator, and L. Beaulieu for leave to erect a manufacture.

2.—From Mr. Colin Patterson, asking for certain improvements on Papineau Avenue.

3.—From "Association Amicale des Artistes Lyriques et Dramatiques de Montréal" asking to be incorporated.

4.—Interrogatories on Articulated Facts in a case bearing No. 2812, S.C.M., in which Dame A. Guillet is Plaintiff and the City of Montreal, Defendant.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. ROBINSON, it was

Resolved: That the City Clerk be instructed to reply as follows to the said Interrogatories:

To the 1st interrogatory—Yes.

To the 2nd interrogatory—I ignore that,

To the 3rd interrogatory—No,

To the 4th interrogatory—No,

To the 5th interrogatory—No,

To the 6th interrogatory—No,

To the 7th interrogatory—No,

To the 8th interrogatory—No,

To the 9th interrogatory—No,

To the 10th interrogatory—I ignore that,

To the 11th interrogatory—No,

To the 12th interrogatory—No,

To the 13th interrogatory—No,

To the 14th interrogatory—No,

To the 15th interrogatory—No.

5.—Interrogatories on Articulated Facts in a case bearing No. 3104, S.C.M., in which Joseph Greenberg is Plaintiff and the City of Montreal, Defendant.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE seconded by Ald. ROBINSON, it was

Resolved: That the City Clerk be instructed to reply as follows to the said Interrogatories:

To the 1st interrogatory—Yes,

To the 2nd interrogatory—The Defendant ignores that,

To the 3rd interrogatory—The Defendant ignores that,

To the 4th interrogatory—Yes,

To the 5th interrogatory—Judgment was rendered in the case bearing No. 1816, but Defendant does not know whether the Plaintiff was aware or not of said cases,

To the 6th interrogatory—The said writs were not served upon the Plaintiff personally or at his place of business, but at the place indicated by the Plaintiff himself as being that where he kept his place of business or resided.

To the 7th interrogatory—No,

To the 8th interrogatory—No,

To the 9th interrogatory—The Defendant does not know whether the Plaintiff was aware of the judgment in question; it replies no to the remainder of this question.

To the 10th interrogatory—The Defendant ignores that,

To the 11th interrogatory—The Defendant ignores that,

To the 12th interrogatory—The judgment in question is annulled, without the Defendant acknowledging any error.

To the 13th interrogatory—The fine paid by the Plaintiff was remitted to him.